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Članovi Diplomatsko- gospodarskog kluba posjetili Krapinsko
- zagorskužupaniju
Tri ozbiljna strana ulagača zainteresirana
za investiranje na području Zagorja

Krapinsko-zagorsku županiju posjetili su članovi Diplomatsko-gospodarskog kluba, odnosno predstavnici stranih
veleposlanstava u Republici Hrvatskoj, specijaliziranih za gospodarsko-diplomatske poslove.
Posjet diplomata započeo je u Krapini, gdje je u Maloj dvorani Pučkog otvorenog učilišta upriličena prezentacija na temu
gospodarstva na području Krapinsko-zagorske županije, koju je održala direktorica Zagorske razvojne agencije Karolina Barilar.
Također, direktorica Termi Tuhelj Ivana Kolar predstavila je stranim diplomatima najveći spa i wellness centar u
kontinentalnom dijelu Hrvatske, dok je Martina Kovačić, članica Uprave Stubaki d.d. održala kratku prezentaciju na temu
projekta Stubaki. Gostima su prikazani i promo filmovi "100 najuspješnijih tvrti na području KZŽ" i "Zagorje, bajka na dlanu".

Dobrodošlicu je gostima poželio župan Krapinsko-zagorske županije Željko Kolar, koji je pritom istaknuo da je dolazak
članova diplomata iz 17 zemalja, koji se bave isključivo gospodarskom diplomacijom, dogovoren još lani sa zamjenikom
ministrice vanjskih i europskih poslova Joškom Klisovićem.
- To je samo nastavak kontinuiranog posla kojeg radimo na području Krapinsko - zagorske županije. Drago nam je da se
hrvatska gospodarska diplomacija bavi onim poslom koji je bitan – da otvara vrata inozemnog tržišta hrvatskim, i naravno
zagorskim gospodarstvenicima, rekao je župan Kolar te zaključio kako su i prethodno posjeti diplomata Krapinsko - zagorskoj
županiji već postojala tri ozbiljna strana ulagača zainteresirana za investiranje na području Zagorja.

Voditeljica odjela za gospodarsku suradnju Ministarstva vanjskih i europskih poslova Emilija Vučinić Margeta istaknula je
da je u Krapinsko-zagorska županija šesta koju su posjetili članovi Diplomatsko-gospodarskog kluba.
- Organiziranjem ovakvih posjeta nastojimo diplomatima i djelatnicima veleposlanstava koji se bave gospodarskom
diplomacijom omogućiti da konkretno, licem o lice saznaju više o mogućnostima investiranja na području Republike Hrvatske.
Istaknula bih da je interes stranih diplomata za dolazak u Krapinsko-zagorsku županiju bio velik, i to iz razloga jer dobro
poznaju njene potencijale i vrijednost, prilikom čega posebno treba istaknuti izrazito dobru prometnu povezanost, zaključila je
Emilija Vučinić-Margeta.

Inače, članovi Diplomatsko-gospodarskog kluba nastavili su posjet Krapinsko-zagorskoj županiji obilaskom tvornica
Vetropack Straža d.d. i Omco Croatia d.d. u Humu na Sutli te Jedinstva d.d., Krapina, a obilazak Zagorja završili su posjetom
Muzeju krapinskih neandertalaca, koji je početkom veljače ove godine dobio 500-tisućitog posjetitelja. (ZI)
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STUBIČKE TOPLICE Stižu bolji dani za dva objekta koji su završili u stečaju

Hotel M. Gubec trebao bi se otvoriti za mjesec
dana, a Slamnati krovovi 1. rujna
U adaptaciju M. Gupca utrošit će se dva milijuna kuna, a Slamnatih krovova oko
milijun i pol kuna

Nakon što je od 1. veljače Hotel Matija Gubec iz Stubičkih Toplica dobio novog zakupnika Zdenka Pošteka, ovih dana
zakupca je dobio i poznati toplički restoran Slamnati krovovi. Zakupac je poduzeće Perfex - peradarstvo, koje je u stopostotnom
vlasništvu Damira Benka, vlasnika Perfe. Iako se nagađalo da je Benko u najam uzeo i oronule vanjske bazene Stubičkih Toplica,
on nam je to demantirao te rekao kako se zasad radi tek o kuloarskim pričama.
- Istina je da je poduzeće zakupilo restoran Slamnati krovovi, zasad na neodređeno vrijeme i to po cijeni od 3400 kuna mjesečno.
Objekt je u jako lošem stanju, trebat će se napraviti kompletna rekonstrukcija za koju bi, prema našoj procjeni, trebalo oko milijun
i pol kuna. Najteži zadatak bit će nam rekonstrukcija krova od slame, jer slame jednostavno nema nigdje na tržištu – rekao nam
je Benko.

Dodaje kako se planira da će se ovaj objekt koji može primiti 50-ak gostiju, odnosno s terasama ljeti oko stotinjak osoba,
pustiti u funkciju nakon završetka ljetne sezone, negdje oko 1. rujna, a zakup bi trebao trajati do prodaje na dražbi. Planira se
kako bi to trajalo najmanje dvije godine. Na upit što ga je motiviralo da ulaže u Slamnate krovove, rekao je da kao mještanin
jednostavno ne može gledati kako je tako lijepi i atraktivni restoran propadao.
No, zato bi se Hotel Matije Gubec s unutrašnjim bazenima u funkciju mogao staviti mnogo ranije, već oko 1. travnja. Njegov
zakupac Zdenko Poštek kaže da ga zakup mjesečno košta 21.000 kuna plus PDV.
- U adaptaciju kompletnog Hotela s unutrašnjim kupalištem namjeravam utrošiti oko dva milijuna kuna, a još toliko je potrebno za
njegovo otvorenje i stavljanje u funkciju. Zakup je na neodređeno - do rješavanja svih "papira" i dokumentacije da bi se Hotel dao
na prodaju, a to bi trebalo trajati najmanje dvije godine – rekao nam je Poštek. Inače i Benku i Pošteku troškovi adaptacije
objekata kako bi se mogli staviti u funkciju, odobravat će stečajni upravitelj, a ti će im se uloženi troškovi priznati prilikom
raspisivanja natječaja i prodaje ovih objekata nad kojima je pokrenut stečaj. (Mladen Mandić)

Trenutno stanje vanjskih bazena i Hotela Matija Gubec

Str. 3



Izbori za Gradsko vijeće Zlatara

HNS u koaliciji s HDZ-om jer Majdak ne želi
primati sugestije Anđelka Topolovca

Nositelj Samostalne liste A-HSS-a za Gradsko vijeće Zlatara Vilko Kukec, predstavio je na konferenciji za novinare svoj
program i listu kandidata za zlatarsko Gradsko vijeće.
- Na našoj listi se nalaze ljudi iza kojih stoji rad, obitelj i želja da se u Zlataru s mrtve točke pokrenu stvari važne prije svega za
poljoprivrednike i selo", napomenuo je Kukec koji je prije nekoliko godina izašao iz A-HSS-no, kako stranka želi osnažiti svoj
ogranak u Zlataru, Središnjica ga je postavila za Povjerenika jer smatraju da s njim, kao nositeljem liste, mogu dobiti barem
dva mandata u Gradskom vijeću. Podršku su mu dali i Stjepan Lojna i Alojz Horvat koji, prema njihovim riječima, nakon raskola
u stranci, zastupaju obnovljeni A-HSS. Kako je na konferenciji za novinare naveo Horvat, glavni tajnik novoformiranog A-HSS-
a, iz stranke su na državnoj razini isključeni dosadašnji predsjednik te neki članovi i dopredsjednici, među kojima i predsjednik
zlatarskog ogranka Ivan Licitar te bivši gradonačelnik Stanko Majdak.
Majdak nam je rekao kako je već preuzimanjem funkcije gradonačelnika Zlatara zamrznuo svoj status u A-HSS-u.
- Krajem prošle godine došlo je do raskola u stranci. Na jednoj strani, na Skupštini u Brdovcu za predsjednika je izabran Stanko
Grčić, a na Skupštini u Zagrebu pak Branko Borković – Mladi Jastreb. Budući da sam se ja svrstao na Jastrebovu stranu, a
Ministarstvo uprave još uvijek nije donijelo odluku tko je pravni sljednik A-HSS-a, da ne dovedem svoje potencijalne birače u
zabludu, idem na izbore kao nezavisni kandidat, uz podršku SDP-a, HSU-a i Laburista, koji su i dosad podržavali moje ideje i
programe – rekao nam je Majdak. Na pitanje zašto nema podršku i iz HNS-a koji je sada, neočekivano, u koaliciji s HDZ-om,
Majdak nam je rekao kako ga je nazvao predsjednik zagorskog HNS-a Anđelko Topolovec i od njega izričito tražio da njihova
kandidatkinja Jasna Hanžek mora, osvoje li vlast, postati predsjednica Gradskog vijeća, na što on, zbog slabog rejtinga HNS-a
u Zlataru, nije mogao pristati. - Jednostavno, ne želim da mi Topolovec govori što i kako bi ubuduće morao raditi – rekao je
Majdak. Majdak se nada pobjedi svoje gradonačelničke liste već u prvom krugu, a što se tiče izbora za Gradsko vijeće, dosad
ga, kaže, podržavaju još dvije, od ukupno sedam lista za zlatarsko Gradsko vijeće. (Mladen Mandić)

Majdak se nada pobjedi svoje
gradonačelničkeliste već u prvom
krugu, a što se tiče izbora za Gradsko
vijeće, dosad ga, kaže, podržavajujoš
dvije, od ukupno sedam lista za
zlatarskoGradsko vijeće.
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Predsjednik HDZ-a Tomislav Karamarko u Zlataru:

Uoči izvanrednih lokalnih izbora koji će se iduće nedjelje, 8. ožujka, održati u Zlataru, predsjednik HDZ-a Tomislav
Karamarko došao je podržati HDZ-ovu koalicijsku listu za Gradsko vijeće te kandidata za gradonačelnika Juricu Bizjaka, kao i
kandidata za njegova zamjenika Srećka Pozaića.
Na upit zašto je HDZ rušio bivšeg gradonačelnika Stanka Majdaka, a sada nema svog kandidata za gradonačelnika, Karamarko
je odgovorio kako nije važno je li neki kandidat član HDZ-a, nego radi li se o kvalitetnim ljudima ili ne, a ostalo je sve stvar
dogovora.
- HDZ apsolutno podržava i kandidata za gradonačelnika Juricu Bizjaka i njegova zamjenika Srećka Pozaića jer se radi o
ljudima za koje smo uvjereni da će sigurno pobijediti i doprinijeti i boljem radu lokalne uprave – rekao je Karamarko.
Na upit kako to da njihove kandidate za mjesto čelnih ljudi u Zlataru podupire i HNS koji je na različitoj strani od SDP-a,
Karamarko je rekao da to dovoljno govori o tome kakvo je danas stanje u HNS-u. Dodao je i kako uoči parlamentarnih izbora
HDZ mora ozbiljno popričati s vodstvom HSS-a, kako bi učvrstili svoje koalicije na svim razinama vlasti, kako birače u
sredinama gdje HSS koalira s SDP-om, ne bi dovodili u zabludu te da će takve koalicije pokušati svesti na najmanju moguću
mjeru, pa i one u Zagorju.
Kandidat za gradonačelnika Jurica Bizjak rekao nam je kako nije nikakvo čudo što je dobio podršku HDZ-a, jer je on jedan od
osnivača te stranke u zlatarskom kraju. Dodao je kako je uvjeren i u svoju pobjedu jer njega i njegova zamjenika Srećka
Pozaića uz HDZ podupiru i HSS, HNS, ZDS, ZS i Hrast. Također je uvjeren i u pobjedu svoje koalicijske liste koju podržavaju
HNS i ZS te liste HDZ-a, HSS-a, ZDS-a i Hrasta s kojima namjeravaju koalirati nakon izbora. Smatra kako će te dvije liste
sigurno osvojiti najmanje osam vijećničkih mjesta od 15, dakle da će imati apsolutnu većinu kako bi mogli usvojiti proračun.
Nakon druženja s članstvom, fotografiranja i izjava za medije, Karamarko je prisustvovao i svetoj misi u zlatarskoj Župnoj crkvi
gdje je velečasni Dragutin Cerovečki blagoslovio kandidaturu članova njihove koalicije za gradonačelnika i njegova zamjenika.
(Mladen Mandić)

"Nije važno što nemamo kandidata za gradonačelnika,
bitno je da je on kvalitetan"
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U Festivalskoj dvorani u Krapini održana je prezentacija Programa poticanja poduzetništva i obrta za 2015. godinu
pod nazivom „Poduzetnički impuls“, koji je vrijedan 4,37 milijardi kuna, a namijenjen je razvoju i povećanju konkurentnosti
hrvatskih malih i srednjih poduzetnika.
"Poduzetnički impuls 2015." u najvećoj će se mjeri, ukupno 88 posto, financirati sredstvima iz proračuna Europske unije, dok će
ostatak sredstava biti raspoloživ iz državnog proračuna. Ove godine program se provodi u tri osnovna programa - "Mikro i
malo poduzetništvo i obrt", "Sredstva iz fondova EU" te "Lakši pristup financiranju". Za mikro i malo poduzetništvo i obrt,
odnosno jačanje konkurentnosti prerađivačke industrije i uslužnih djelatnosti te istraživanje i razvoj, poduzetničko okruženje i
promociju, poduzetnicima će na raspolaganju biti gotovo 119 milijuna kuna.

Zamjenik ministra poduzetništva i obrta Dražen Pros istaknuo je da je program usmjeren prema onim poduzetnicima koji
svoje poslovanje temelje na inovacijama, na novim tehnologijama, odnosno svima onima koji žele investirati, unaprijediti svoje
poslovanje, izvoziti te biti konkurentni i uspješni na tržištu.
- Poduzetnički impuls za 2015. godinu najjači je dosad, kad govorimo o količini dostupnih sredstava, koja će omogućiti
ostvarivanje ključnih ciljeva, prije svega jačanje uloge malog i srednjeg poduzetništva kao generatora rasta ukupno
gospodarstva. Tijekom protekle tri godine poduzetnici su naučili kako se pripremiti za ovo što im sada slijedi, što je pred nama,
a to su sredstva iz fondova EU. Što se tiče područja Krapinsko - zagorske županije, od 2012. godine kroz sustave bespovratnih
potpora uloženo je preko 154 milijuna kuna te očekujemo da će zagorski poduzetnici i obrtnici i u novom ciklusu nastaviti tako
uspješno koristiti bespovratna sredstva - rekao je zamjenik ministra Dražen Pros.
Župan Željko Kolar istaknuo je da je na području Krapinsko-zagorske županije zabilježen rast zaposlenosti od 3,4 posto, što je

najviše u cijeloj Hrvatskoj te je dodao da je istovremeno zabilježen i pad nezaposlenosti od 15,3 posto. - Za pozitivne rezultate
prije svega su zaslužni naši obrtnici i poduzetnici, koji su na vrijeme shvatili da bez ulaganja, razvijanja novih tehnologija i
proizvoda i ulaganja u znanje nije moguće opstati na tržištu. Sve to, dijelom je omogućeno upravo zahvaljujući bespovratnim
potporama. Poduzetnici s područja Krapinsko - zagorske županije dosad bili najbolji u povlačenju sredstava iz spomenutog
programa i vjerujem da će i u narednom periodu biti najbolji, rekao je župan Kolar.

Zagorci dosad povukli 154 milijuna
kuna bespovratnih potpora,novi
ciklus potpora još bogatiji

U Krapini predstavljen 4,37 milijardi kuna vrijedan program
„Poduzetnički impuls 2015.“

Inače, drugo programsko područje temelji se na Operativnom
programu konkurentnost i kohezija 2014.-2020. Riječ je o
sredstvima iz fondova EU ukupne vrijednosti 3,89 milijardi
kuna. Tako su poduzetnicima na raspolaganju sredstva
namijenjena proizvodnji, turizmu, poduzetničkoj infrastrukturi,
informatizaciji proizvoda te povećanju kvalitete proizvoda.

Kroz treći program "Lakši pristup financiranju" Ministarstvo
poduzetništva i obrta planira uložiti gotovo 370 milijuna kuna,
a poduzetnicima i obrtnicima na taj će način biti omogućeni
jeftiniji krediti, mikrokrediti i kreditna jamstva.
Najniža potpora poduzetnicima i obrtnicima unutar programa
Poduzetnički impuls je 10 tisuća kuna, a najveća 15 milijuna
kuna. Očekuje se da će biti podijeljeno 1.300 potpora. (ZI)
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8. Sajam poslova u Krapinsko- zagorskojžupaniji
Hrvatski zavod za zapošljavanje, Područni ured Krapina, 6. ožujka u

Sportskoj dvorani Srednje škole Krapina održava osmi Sajam poslova, pod
pokroviteljstvom Krapinsko-zagorske županije i Grada Krapine.
Sajam poslova prilika je za susret svih dionika na tržištu rada, s posebnim

naglaskom na poslodavce i tražitelje zaposlenja, koji mogu ostvariti izravnu
komunikaciju. Sajam pruža informacije o mogućnostima obrazovanja, potiče
na aktivnosti u traženju posla, volontiranja, stipendiranja i cjeloživotnog
učenja te naglašava važnost znanja i vještina potrebnih na tržištu rada.
Sajam je namijenjen poslodavcima, obrazovnim ustanovama, nezaposlenim
osobama, studentima, učenicima te svima ostalima koji žele graditi karijeru i
upoznati se sa ponudom na tržištu rada na području naše županije.

Udruga invalida Bedekovčina i ove je godine u
Sportskoj dvorani Srednje škole Bedekovčina
organizirala humanitarni koncert Vjeruj u ljubav.
Sva prikupljena sredstva idu u korist provođenja
projekta Osmijeh za sve, odnosno za provođenje
socijalizacijsko-rehabilitacijskog programa za
djecu s teškoćama u razvoju i mlade s
intelektualnim teškoćama i invaliditetom. Cilj je
toga projekta promocija prava osoba s
invaliditetom, te ohrabrivanje djece s teškoćama u
razvoju i mladih s intelektualnim teškoćama i
invaliditetom da se uključe u život zajednice, da
se znaju snaći i prilagoditi u najosnovnijim
životnim situacijama – da znaju doći u trgovinu,
ambulantu, ljekarnu.

Kao dio aktivnosti Sajma organizira se i Dan profesionalnog usmjeravanja kako bi učenicima završnih razreda srednjih škola
približili svijet rada i omogućili im priliku dogovoriti prvo zaposlenje, a učenicima osnovnih škola pomogli pri odabiru daljnjeg
školovanja. Ministar rada i mirovinskoga sustava, Mirando Mrsić, predstavit će novosti vezane uz mjere aktivne politike
zapošljavanja koje se provode u sklopu Garancije za mlade te informacije o fiskalnim olakšicama koje poslodavci mogu koristiti
prilikom zapošljavanja mladih osoba. (ZI)

BEDEKOVČINA
Humanitarni koncert „Vjeruj u ljubav“

Udruga želi postići da se i zajednica privikne na njih, da ljudi budu tolerantni na njihovu prisutnost i na njihovu posebnost. (ZI)

Darko Varga na čelu Udruženja obrtnikaZlatara
Udruženje obrtnika Zlatar održalo je konstituirajuću sjednicu Skupštine, na kojoj su izabrani novi
predstavnici u tijelima Udruženja za naredno četverogodišnje mandatno razdoblje. Konstituirana je
Skupština Udruženja obrtnika Zlatar, koja broji 15 članova - u njoj su Darko Varga, Ivan Štahan,
Siniša Klancir, Neven Krušelj, Dražen Maček, Hrvoje Horvat, Zlatko Varga, Silvia-Ana Sviben, Zvonko
Sedak-Benčić, Višnja Loparić, Smiljana Krajnik, Marijan Jembrih, Stjepan Adanić, Zdravko Domitran i
Ivica Krpelnik.
Za predsjednika Udruženja izabran je Darko Varga, dok je potpredsjednik Ivan Štahan. Imenovani
su članovi i Upravnog odbora, kojega čine Siniša Klancir, Dražen Maček, Hrvoje Horvat, Višnja
Loparić, Smiljana Krajnik, Marijan Jembrih i Ivan Vidović. Izabrani su i članovi Nadzornog odbora te
su predloženi članovi u Skupštinu Obrtničke komore Krapinsko - zagorske županije. (ZI)
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TERME TUHELJ
Učenicima pozlilo na bazenima,moguće trovanje klorom?
Očitovanje Uprave: Tijekom dana sanitarna inspekcija i policija pregledali su i testirali cijeli
sistem pripreme bazenske vode te je utvrđeno da je u bazenu količina klora u granicama
sigurnosti za zdravlje. Postoji mogućnost da su neka djeca osjetljivija na klor i da su zato
reagirala, što ne znači da voda nije bila ispravna

U Termama Tuhelj je u petak pozlilo učenicima trećih razreda dvije osnovne škole iz Zagrebačke županije. Oni su bili u
školi plivanja, a oko 10 sati su počeli kašljati i povraćati. Kako doznajemo, nastavnici su nazvali Centar 112 u Krapini, koji je
odmah alarmirao Hitnu medicinsku pomoć. U Opću bolnicu Zabok prevezli su osmero učenika, a svi su stari devet godina.
Nakon pružene liječničke pomoći, njih sedmero su pustili na kućnu njegu, a jednog učenika su zadržali na promatranju. Uprava
Termi Tuhelj tvrdi da je razina klora u vodi bila u granicama sigurnosti za zdravlje, a sustav je dodatno pregledan te je utvrđeno
da je potpuno ispravan.

Prva tri mjesta na županijskom
natjecanju iz fizike učenicima iz
OŠ Augusta Cesarca Krapina
Na županijskom natjecanju iz fizike održanom u OŠ
Side Koštutić u Radoboju prva tri mjesta osvojili su
učenici iste škole – OŠ A. Cesarca Krapina. Prvo
mjesto je učenica Petra Daković podijelila s
vršnjakom Matijom Tomoradom iz OŠ Marija
Bistrica, drugi je bio Ivor Pavić, a treće mjesto je Rej
Šafranko podijelio s Patricijom Petrovečki iz OŠ
Bedekovčine. Svo troje su polaznici osmog razreda,
a mentorica im je Erika Tušek Vrhovec. (ZI)
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Priopćenje Uprave prenosimo u cijelosti:
„U petak ujutro na našim bazenima osmero djece, koja su stigla sa
školskom grupom, pokazalo je znakove kašljanja, pa je preventivno
pozvana Hitna pomoć. Koliko znamo, u zabočkoj Općoj bolnici djeca su
pregledana i petero ih je odmah pušteno kući, dvoje kasnije, a tek jedno je
zadržano zbog kašlja. Odmah je pregledan cijeli sustav, koji je netom prije
toga rutinski bio kontroliran i pokazivao uredno stanje, te je utvrđeno da je
u bazenu količina klora u granicama sigurnosti za zdravlje. Postoji
mogućnost da su neka djeca osjetljivija na klor, i da su zato reagirala, što
ne znači da voda nije bila ispravna, s obzirom da su pored njih u bazenu
bila i druga djeca i ostali odrasli gosti. Tijekom dana sanitarna inspekcija i
policija pregledali su cijeli sistem pripreme bazenske vode i višekratno
testirali isti te nije utvrđeno nikakvo odstupanje, odnosno sustav je
potpuno ispravno radio u svakom trenutku. Sustav je dodatno pregledan i
od strane ovlaštenog servisera, koji je također potvrdio da je isti potpuno
ispravan. Napominjemo, da je sustav pripreme bazenske vode
automatiziran u skladu s europskim normama, a kvaliteta vode se
dodatno provjerava i ručnim mjerenjima više puta u tijeku danu, a sve s
ciljem osiguranja potpune ispravnosti i sigurnosti. Tijekom dana bazeni su
normalno radili punim kapacitetom, bili su potpuno ispravni i sigurni, ni u
jednom trenutku nisu bili zatvoreni i gosti su se nesmetano kupali.“ Predsjednica uprave Ivana Kolar



GRADSKO DRUŠTVO CRVENOG KRIŽA KRAPINA
Tombola "130 nagrada za 130 godina"
Nakon 130 godina postojanja i djelovanja, Gradsko društvo Crvenog
križa Krapina kupilo je vlastiti poslovni prostor u novoizgrađenoj
stambeno-poslovnoj zgradi u Krapini, zbog potreba trajnog
rješavanja smještaja i rada svih organizacijskih jedinica.
Radi se o poslovnom prostoru površine 220 četvornih metara u Ulici
Frana Galovića 7d, na prvom katu te sedam parkirnih mjesta u
podzemnoj garaži, ukupne vrijednosti 220.000,00 eura, za što je uzet
kredit na rok otplate od 10 godina. Za uređenje gore navedenih
prostora do sada je prikupljeno 39.800,00 kuna.
Radi nedostatnih financijskih sredstava oko uređenja navedenog
prostora i kreditnih obveza u narednom periodu organizirat se će
tombola pod nazivom „130 nagrada za 130 godina", s ciljem
uređenja Edukacijskog centra za mlade i osobe treće životne dobi, a
koja će se održati u vremenu od 1. do 30 travnja ove godine.

KRAPINA
Podjela novčane pomoći roditeljima novorođene djece
U Gradskoj vijećnici Grada Krapine u srijedu je održana prva podjela novčane pomoći Grada Krapine u 2015. godini za
novorođenu djecu. Pomoć roditeljima djece podijelio je zamjenik gradonačelnika Drago Kozina i pritom im izrazio iskrene
čestitke. Podjeli je ukupno prisustvovalo 22 djece, od toga 11 djevojčica i 11 dječaka. U ovoj podjeli sudjelovala je i obitelj
koja je dobila peto dijete. (ZI)

IPA Zabok proslavila15 godina djelovanjai izabrala novo vodstvo
Održana je redovna izborna skupština regionalnog kluba IPA Zabok, jednog od klubova međunarodne strukovne policijske
organizacije koja djeluje u 61 državi. IPA Zabok okuplja više od 400 članova i jedna je od brojčano najvećih udruga u KZŽ. Na
skupštini je izabrano novo vodstvo, na mandat od četiri godine. Za predsjednika, umjesto dosadašnjeg Milana Jakobovića,
izabran je Stjepan Šalomon, a za njegovog zamjenika Nenad Županić, iz IJP Zlatar. Novi tajnik je Krunoslav Kučiš, iz Službe
policije PU. Izabrani su i članovi nadzornog i upravnog odbora te suda časti. Novoizabrani predsjednik najavio je kako ih čeka
puno posla tijekom naredne dvije godine, a prvo će ići u reviziju članstva i usklađivanje poslovanja s novim Zakonom o
udrugama, pa je na skupštini ujedno donesen novi Statut udruge. Skupština je bila i prilika da se obilježi 15 godina djelovanja
IPA-e Zabok. (ZI)

Inače, partner u provođenju projekta je Gradsko društvo Crvenog križa Zagreb. Dosad su se javili mnogi donatori, a Gradsko
društvo Crvenog križa Krapina poziva sve donatore da se jave i sudjeluju u provođenju ovog projekta kako bi prostori
Edukacijskog centra za mlade i osobe treće životne dobi bili ugodniji, kako za djelatnike, tako i za sve korisnike usluga. (ZI)

Zgrada u kojoj se nalazi novi prostor Gradskog
društva Crvenog križa Krapina
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Osnovana općinska organizacija NS Reformista Gornje Stubice
U Gornjoj Stubici je osnovana Općinska organizacija Narodne stranke reformista. Na osnivačkoj

skupštini za predsjednika je jednoglasno izabran Goran Klanjčić, za dopredsjednicu Irena Grden, a za
tajnika Petar Petrović. Uz domaćine, skupu su prisustvovali i mnogi gosti-članovi: Zlatko Koračević,
glavni koordinator za organizacijski ustroj i regionalni povjerenik Reformista za Sjeverozapadnu
Hrvatsku, te predstavnici zagorskih općinskih i gradskih organizacija Reformista. Nakon osnivačke
skupštine održana je i tribina koju je vodio predsjednik Reformista Radimir Čačić. Uz ostalo,
napomenuo je kako očekuje da će Reformisti na parlamentarnim izborima pokazati da su najjača
politička i kreativna snaga Sjeverozapadne Hrvatske i da će građani glasati za ljude koji nisu
opterećeni ideologijom, već su fokusirani na realizaciju projekata u interesu građana, a to su
Reformisti.

U krapinskoj Gradskoj knjižnici predstavljen je
roman "Štorka", mlade zagorske autorice Jelene
Hrvoj. Glavni lik knjige je djevojka koja boluje od
shizofrenije, koja u vremenu između života i smrti, u
nesvjesnom stanju, u podsvijesti kažnjava zlo.
Shizofrenija prebiva u glavi čovjeka i u ovom slučaju
je imala ulogu Štorke.
- Roman obilježava lakoća pisanja, dinamičnost
radnje i neizvjesnost što magnetski privlači čitatelja.
Paralelan psihološki prikaz posve različitih životnih
situacija odnosno ljudi koje je obilježila zloća, zločin,
odnosno nemoralna djelovanja, bilo posredno ili
neposredno, prikaz zločinca, žrtve i osoba
obilježenih fizičkim i emocionalnim nasiljem i
nemoralnim životom vrlo je slojevit i ostavlja
čitatelju prostora za razmišljanje o svim životnim
aspektima i djelovanjima, rekla je promotorica knjige
Elvira Belošević.

Krapinsko - zagorska županija
Raspisan foto natječaj „Bajka na dlanu“

Krapinsko-zagorska -zagorska županija i ove je godine raspisala foto natječaj „Bajka na dlanu“, za najbolju fotografiju
prirodnih ljepota te kulturne i prirodne baštine s područja naše županije. Svrha natječaja je fotografijom prikazati Zagorje
– Bajku na dlanu kroz sva godišnja doba te promovirati Zagorje kao turističku destinaciju, a sudjelovati mogu svi fotografi,
amateri i profesionalci. Ove godine natječaj će se održavati u dva kruga. Prvi traje do 31. svibnja, a drugi počinje 2. lipnja i
trajat će do 31. listopada. Kao i lani, nakon završetka svakog kruga tročlani stručni žiri će odabrati najbolje fotografije, a po
završetku natječaja proglašava se i apsolutni pobjednik. Za najbolje osigurane su nagrade. (ZI)

Predstavljen roman "Štorka" mlade zagorske autorice Jelene Hrvoj

Dodala je da je 27-godišnja autorica ostavila snažan dojam i veliko je
iznenađenje. Inače, Jelena je rođena u Zaboku, a odrasla je i živi u Poznanovcu.
Osnovnu školu završila je u Bedekovčini, srednju u Zaboku - Strukovno i
umjetničko učilište Zabok, grafički dizajn. Autoričin život je, kako sama kaže,
umjetnost - glazba, slikanje i pisanje. Osim ovog objavljenog romana, napisala je
još tri romana koji čekaju na objavljivanje. (ZI)
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Autorica romana
Jelena Hrvoj



GRADSKA KNJIŽNICA KRAPINA
Udruga Hrvatska žena Krapina organizira projekciju filma "Sunčica" o ratnim
stradanjima žena u Vukovaru
Udruga „Hrvatska žena“ Krapina je u Gradskoj vijećnici Grada Krapine održala svoju godišnju Skupštinu, na kojoj je
predsjednica Marija Hlebec podnijela Izvješće o radu u protekloj godini te Program rada za 2015. godinu. Prezentirano je i
financijsko izvješće za 2014. te plan za ovu godinu, a usvojen je i prijedlog novog Statuta Udruge.
- Udruga „Hrvatska žena“ Krapina, će u svom daljnjem radu i dalje okupljati što više žena različite dobi i profesija, humanistički
orijentiranih koje bi se iz ljubavi prema bližnjima, obitelji, Udruzi i domovini, miroljubivim sredstvima, na zasadama kršćanske
civilizacije, odgojnim i znanstvenim radom, osobnim primjerom i svjedočenjem, organizirano i samoinicijativno zauzimale za
dostojno mjesto u obitelji, društvu i domovini, zaključeno je na Skupštini.

Udruga distrofičara Krapina provodi
projekt "Različitost je dio nas"
Udruga distrofičara Krapina započinje s provedbom projekta
Različitost je dio nas, koji je financiran od strane Ministarstva
znanosti, obrazovanja i sporta. Projekt će se provoditi kroz
radionice u suradnji sa vrtićima, osnovnim i srednjim školama.
Prva održana u OŠ Gornje Jesenje, a projektom će se obuhvatiti
još sedam zagorskih osnovnih škola, četiri dječja vrtića i tri
srednje škole. Kako je pojasnila predsjednica Udruge
distrofičara Krapina Mirjana Janžek, projektom se želi
poboljšati položaj osoba sa invaliditetom u društvenoj zajednici
i stvoriti okruženje koje će pružati iste mogućnosti svima.
Planirano trajanje projekta je do kraja školske godine. (ZI)

URED DRŽAVNE UPRAVE
Raspored pregleda djece za upis prvi razred
Ured državne uprave u Krapinsko-zagorskoj županiji obavještava roditelje djece rođene od 01. travnja 2008. godine
do 31. ožujka 2009. godine da su rasporedi pregleda djece prije upisa u prvi razred osnovne škole izvješeni na
zgradama osnovnih i pripadajućih područnih škola te na zgradama dječjih vrtića.Vremenski raspored pregleda
djece dostupan je i na web stranicama Ureda državne uprave u Krapinsko-zagorskoj županiji.
Pregledi djece odvijat će se u vremenu od 12. ožujka do 19. lipnja 2015. godine prema utvrđenom rasporedu za
svaku pojedinu školu. (ZI)

Ostvarenje Programa rada za 2015. godinu, krapinska Udruga „Hrvatska
žena“ započinje suradnjom s Gradskom knjižnicom Krapina i Udrugom
Žene u Domovinskom ratu , organizirajući projekciju filma Sunčica, koji
govori o ratnim stradanjima žena u Vukovaru. Projekcija filma i susret
sa predsjednicom Udruge Žene u Domovinskom ratu, Marijom Slišković,
održat će se u četvrtak, 5. ožujka u 18 sati, u Plavoj dvorani Gradske
Knjižnice Krapina. (ZI) Marija Slišković
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Muzej krapinskih neandertalaca proslavio peti rođendan
Turistička perjanica središta Krapinsko - zagorske županije proslavila je u petak svoj peti rođendan. Brojni uzvanici okupili

su se u Muzeju krapinskih neandertalaca, kako bi proslavili taj mali, ali po rezultatima velik jubilej.
- Ova 2015. godina u znaku je jedne lijepe "petice" - peti je rođendan Muzeja krapinskih neandertalaca, imali smo u Noći muzeja
500-tisućitog posjetitelja, a održala se i 15. Ljetna geološka škola. Poklopile su se baš lijepe brojke koje uzdižu naš Muzej u
hrvatsku muzejsku elitu, rekla nam je ravnateljica Muzeja Hrvatskog zagorja Vlasta Krklec, dodajući da je taj Muzej zasigurno
tvorio jednu novu revoluciju uopće u hrvatskoj muzejskoj praksi.
A kako krapinski Muzej vidite u narednih pet godina?
- Vidim ga s novim dodacima, s proširenjem svega što nam je nužno potrebno, a to je obnova Kneippove zgrade, pretpovijesni
park pračovjeka, rješavanje gradske infrastrukture i drugih stvari kako bi duže zadržali turiste u Krapini. Nadamo se stoga i
milijuntom posjetitelju što prije, a razvoj ovih programa koji su doživjeli jedan vrhunac ćemo širiti i dalje. Vidimo se dakako i u
međunarodnim kontaktima s ostalim svjetskim muzejima toga tipa, budući da smo jedna od članica projekta Ice age Europe,
zaključila je Vlasta Krklec. (ZI)
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